
Jegyzőkönyv

Készült: A  Polgármesteri  Hivatal  Tanácskozótermében  Balmazújváros  Város  Önkormányzat 
Pénzügyi, Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottságának 2010. június 22-i nyílt üléséről.

Jelen vannak: Bizottság részéről: mellékelt jelenléti ív szerint.
Polgármesteri Hivatal részéről: Dr. Tiba István polgármester,

Emődi Sándor osztályvezető,
Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi ügyintéző.

                        

Hegedűs János bizottsági elnök köszönti az ülésen megjelenteket, majd megállapítja, hogy a 
Bizottság 5 fővel határozatképes.

Hegedűs János bizottsági elnök: Felvennénk még négy előterjesztést: Előterjesztés a Hexa-Agro 
Kft.  eltérő  úthasználatra  vonatkozó  kérelme  tárgyában;  Előterjesztés  a  Balmazenergia  Kft. 
felszámolási  eljárás iránti  kérelme tárgyában; Előterjesztés a Balmazújváros-Nagyhegyes közötti 
kerékpárút  kialakítása  tárgyában;  Előterjesztés  törzstőke  rendezés  tárgyában.  Kérdés,  észrevétel 
van-e? Amennyiben nincs, ki ért egyet a módosított, kiegészített napirendi pontok tárgyalásával?

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottsága 5  igen 
szavazattal elfogadta a módosított, kiegészített napirendi pontok tárgyalását.

1. napirend: Előterjesztés az önkormányzat 2010. évi költségvetéséről szóló 2/2010. (II. 
17.) számú rendelet módosításáról.

Hegedűs János bizottsági elnök: Kérdés, hozzászólás van-e, amennyiben nincs, akkor szavazásra 
bocsátom a rendelet-tervezetet, aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottsága 5 
igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

74/2010. (VI. 22.) PVVB határozat

Az önkormányzat 2010. évi költségvetéséről szóló 2/2010. (II. 17.) számú rendelet 
módosításáról.

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottsága az 
önkormányzat 2010. évi költségvetéséről szóló 2/2010. (II. 17.) számú rendelet módosításáról szóló 
előterjesztés rendelet-tervezetét elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.
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2. napirend:  Előterjesztés  a  Hajdú  Volán  Zrt.  Balmazújvároson  végzett  helyi 
személyszállítás beszámolója tárgyában.

Bodó László bizottsági tag:  Az előterjesztésben szerepel,  hogy a Vasút sor, Bocskai utca és a 
városközpont  rekonstrukciója  során  még épülne  3 buszmegállóhely,  és  emiatt  kellene  útvonalat 
módosítani?

Emődi Sándor osztályvezető: Ha kész a buszmegállóhely, utána kell módosítani a járati útvonalat.

Dr. Tiba István polgármester:  Most azért kell módosítani, mert nyári szünet van, a gyerekeket 
nem szállítják, és a nyári időszakra változás lesz.

Hegedűs János bizottsági elnök: Kérdés, hozzászólás van-e, amennyiben nincs, akkor szavazásra 
bocsátom a határozati javaslat a. alternatíváját, aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottsága 5 
igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

75/2010. (VI. 22.) PVVB határozat

A Hajdú Volán Zrt. Balmazújvároson végzett helyi személyszállítás beszámolója 
tárgyában.

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottsága a 
Hajdú  Volán  Zrt.  Balmazújvároson  végzett  helyi  személyszállítás  beszámolója  tárgyában  szóló 
előterjesztés határozati javaslat a. alternatíváját elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

3. napirend: Előterjesztés folyószámla hitelkeret szerződés meghosszabbítása tárgyában.

Hegedűs János bizottsági elnök: Október 31-ig lenne meghosszabbítva a folyószámla hitelkeret-
szerződés. Kérdés, hozzászólás van-e, amennyiben nincs, akkor szavazásra bocsátom a határozati 
javaslatot, aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottsága 5 
igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

76/2010. (VI. 22.) PVVB határozat

Folyószámla hitelkeret szerződés meghosszabbítása tárgyában.

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottsága a 
folyószámla  hitelkeret  szerződés  meghosszabbítása  tárgyában szóló  előterjesztés  határozati 
javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.
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4. napirend: Előterjesztés Balmazújváros külterületén vállalkozók által kezdeményezett 
rendezési terv módosításáról.

Kálmán  László  bizottsági  tag:  Én  ezzel  egyetértek,  de  megszeretném  kérdezni,  hogy  ennek 
kapcsán most nem lehetne bevinni a Rákóczi-kör területének a besorolásmódosítását?

Dr. Tiba István polgármester: Azt külön kell kezdeményezni a Rákóczi-körnek, mert most nem az 
egész  rendezési  tervet  módosítjuk,  hanem  csak  ezt  a  részt.  Azért  kell,  hogy  a  Rákóczi  kör 
kérelmezze,  mert  itt  azért  vannak  költségek,  amit  vállalnia  kell  a  körnek.  Ezt  mi  nem tudjuk 
felvállalni, Rózsa Péter és az Egyház is vállalta, most itt ez a cég tulajdonos is vállalja azokat a 
ráeső költségeket. Szerintem a városnak az egész rendezési tervet újra kell gondolnia, mert ez nem 
megoldás,  hogy  mindig  folyamatosan  változtatjuk,  mert  az  igények  változnak,  meg  elavult  a 
rendszer, nagyon sok olyan terület van, ami nem megfelelő övezetbe van besorolva. Tehát érkezni 
kell a Rákóczi kör részéről egy kezdeményezésnek és akkor lehet tovább lépni.

Kati István bizottsági tag: Mennyi összeg ez? 

Emődi Sándor osztályvezető: 400.000-500.000,- Ft körül van. 

Dr. Tiba István polgármester: Meg lehet úgy oldani,  hogy a jövő évben nem kér támogatást, 
hanem azt kéri támogatásként, hogy ez történjen meg, akkor semmi akadálya csak akkor nem fog 
másra támogatást kapni a működéshez.

Hegedűs János bizottsági elnök: Kérdés, hozzászólás van-e, amennyiben nincs, akkor szavazásra 
bocsátom a határozati javaslatot, aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottsága 5 
igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

77/2010. (VI. 22.) PVVB határozat

Balmazújváros külterületén vállalkozók által kezdeményezett rendezési terv 
módosításáról.

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottsága a 
Balmazújváros külterületén vállalkozók által  kezdeményezett rendezési  terv módosításáról szóló 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

5. napirend:  Előterjesztés  a  Veres  Péter  Gimnázium,  Szakközépiskola  és  Szakképző 
többletbevételének felhasználása tárgyában.

Hegedűs János bizottsági elnök: A bizottság már hozzájárult ahhoz, hogy az intézmény értékesítse 
a tulajdonában lévő mikrobuszt. Az intézmény vezetője kérelemmel fordult a Képviselő-testülethez, 
hogy  az  értékesítésből  származó  bevételi  többletét  mire  szeretné  felhasználni:  kamerarendszer 
kiépítése, tűzcsap elhelyezés, tetőtér födémszigetelése.
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Bodó László bizottsági tag: Én úgy gondolom, ha ezekre a dolgokra szükség van, akkor adjuk meg 
a lehetőséget.

Dr. Tiba István polgármester: Ez az ő pénzük, ennek a felhasználásáról ők döntenek.

Hegedűs János bizottsági elnök: Kérdés, hozzászólás van-e, amennyiben nincs, akkor szavazásra 
bocsátom a határozati javaslatot, aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottsága 5 
igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

78/2010. (VI. 22.) PVVB határozat

A Veres Péter Gimnázium, Szakközépiskola és Szakképző többletbevételének 
felhasználása tárgyában.

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottsága  a 
Veres Péter Gimnázium, Szakközépiskola és Szakképző többletbevételének felhasználása tárgyában 
szóló előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

6. napirend:  Előterjesztés  „Balmazújváros  illegális  hulladéklerakóinak  felszámolása 
2010” című pályázat tárgyában.

Hegedűs János bizottsági elnök: Kérdés, hozzászólás van-e, amennyiben nincs, akkor szavazásra 
bocsátom a határozati javaslatot, aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottsága 5 
igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

79/2010. (VI. 22.) PVVB határozat

„Balmazújváros illegális hulladéklerakóinak felszámolása 2010” című pályázat tárgyában.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési  Bizottsága 
„Balmazújváros  illegális  hulladéklerakóinak  felszámolása  2010”  című  pályázat  tárgyában szóló 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

7. napirend:  Előterjesztés  Bölcsőde  bővítés  és  felújítás  Balmazújvároson  elnevezésű 
pályázat tárgyában.

Hegedűs János bizottsági elnök:  Ha jól emlékszem itt volt az, hogy csúszott a pályázati pénz, 
hogy később kapjuk meg és át lenne sorolva arról, amit nem nyertünk meg, de ha jól tudom ott 
fellebbezés volt?
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Dr.  Tiba István polgármester:  Ezt  megnyertük,  de  meg kell  előlegezni.  Amit  fellebbeztünk a 
Semsey kastély rekonstrukciója és a bel- és csapadékvíz védelmi fejlesztések.

Hegedűs János bizottsági elnök: Kérdés, hozzászólás van-e, amennyiben nincs, akkor szavazásra 
bocsátom a határozati javaslatot, aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottsága 5 
igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

80/2010. (VI. 22.) PVVB határozat

Bölcsőde bővítés és felújítás Balmazújvároson elnevezésű pályázat tárgyában.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési  Bizottsága 
Bölcsőde bővítés és felújítás Balmazújvároson elnevezésű pályázat tárgyában  szóló előterjesztés 
határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

8. napirend:  Előterjesztés  a  Hexa-Agro  Kft.  eltérő  úthasználatra  vonatkozó  kérelme 
tárgyában.

Emődi  Sándor osztályvezető:  Ez a  zárt  kert,  ami  a  nánási-böszörményi  út  kereszteződésében 
helyezkedik el, annak idején elég sok mérnöki, illetve kimérési hiba történt. Az önkormányzat az 
akkori  földtörvény  erejénél  fogva  átvette  kötelező  jelleggel  a  külterületi  utakat  és  most  a 
térképállapot szerint kiderült, hogy a Hexa-Agro Kft. tulajdonában lévő 0461/27 hrsz.-ú majornál 
van  egy olyan  probléma,  hogy az  út  egy  része  tamaricskás  és  ezt  a  Hexa-Agro  Kft.  szeretné 
bekeríteni. Adna a telkéből egy 30x4 méteres sávot. Az önkormányzat ideiglenesen biztosítana egy 
ennél  nagyobb  sávot  és  ennek  a  résznek  az  északi  és  nyugati  oldalán,  a  major  felőli  oldalán 
helyezne  el  egy  ideiglenes  kerítést,  amennyiben  azt  a  Képviselő-testület  támogatja.  Ez  nem a 
tulajdonosok hibája. Viszont ez nem zavarja az úthasználatot, továbbra is lehet közlekedni. Ez a 
térképi  állapotnak  nem felel  meg,  ezért  kérte,  illetve  javasoltuk  a  a.  alternatívában,  hogy egy 
ideiglenes  önkormányzati  tulajdonosi  hozzájárulással  tudja  a  majorját  bekeríteni,  amikor  ez 
rendezésre  kerül,  akkor  saját  költségén  ezt  köteles  elbontani,  melyet  a  szerződésbe  bele  kell 
foglalni.

Hegedűs János bizottsági elnök: Kérdés, hozzászólás van-e, amennyiben nincs, akkor szavazásra 
bocsátom a határozati javaslat a. alternatíváját, aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottsága 5 
igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

81/2010. (VI. 22.) PVVB határozat

A Hexa-Agro Kft. eltérő úthasználatra vonatkozó kérelme tárgyában.

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottsága  a 
Hexa-Agro Kft.  eltérő úthasználatra  vonatkozó kérelme tárgyában  szóló  előterjesztés  határozati 
javaslat a. alternatíváját elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.
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9. napirend:  Előterjesztés  a  Balmazenergia  Kft.  felszámolási  eljárás  iránti  kérelme 
tárgyában.

Kálmán László bizottsági tag: Ez a jelentős adóhiány mikor és miből jött létre?

Dr.  Tiba  István  polgármester:  2006.  január  01-i  és  2006.  december  31-i  közötti  időszakot 
vizsgálták.  Egyébként,  ez  az  ismeretlen  tettes  ellen  történő  feljelentésnek  az  egyik  része  volt, 
úgymond  a  Balmazenergiának  a  testület  többsége  szerint  nem  feltétlenül  jogszerűen  létrejövő 
megalakítása, és az APEH ezt vizsgálta, hogy tényleges tevékenységet végzett-e, hogyha végzett, 
legalábbis pénzmozgás volt a számláján, hogy ez után befizette-e az adót és az APEH ennek a 
vizsgálatnak  a  kapcsán  tárta  fel  a  61  mFt  adóhiányt  és  a  késedelmi  pótlékot,  és  ezt  kérné  az 
önkormányzaton. Az önkormányzat nem tartja ezt jogosnak, egyébként is jeleztük, hogy nem volt 
teljesen célszerű ez az ominózus útépítés. A vizsgálat most zárult le. Miután a Balmazenergiának az 
önkormányzat  a tulajdonosa,  jót  kellene állnia,  amennyiben van rá lehetősége,  de miután nincs 
lehetőségünk és csak a  törzstőkéig kell  jótállniuk,  de gondolom, hogy a Képviselő-testület  sem 
akarja ezt a pénzt kifizetni. Ha az APEH úgy gondolja, hogy a pénzéhez szeretne jutni, akkor van 
ennek  a  társaságnak  vezetője.  Ezt  a  vezetőt  biztosan  meghallgatta  az  adóhatóság  és  az  akkori 
városvezetőket is.

Berecz János bizottsági tag: A törzstőke mennyi?

Dr. Tiba István polgármester: 2.700.000,-Ft, ennyit kérhetnek tőlünk, azt mondhatja, hogy töltsük 
fel a törzstőkét, ettől nem tudunk eltekinteni.

Hegedűs János bizottsági elnök: Kérdés, hozzászólás van-e, amennyiben nincs, akkor szavazásra 
bocsátom a határozati javaslatát, aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottsága 5 
igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

82/2010. (VI. 22.) PVVB határozat

 Balmazenergia Kft. felszámolási eljárás iránti kérelme tárgyában.

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottsága a 
Balmazenergia  Kft.  felszámolási  eljárás  iránti  kérelme  tárgyában szóló  előterjesztés  határozati 
javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

10. napirend:  Előterjesztés  Balmazújváros-Nagyhegyes  közötti  kerékpárút  kialakítása 
tárgyában.

Dr. Tiba István polgármester:  Itt most elé mennénk a dolgoknak, mert jelenleg ez a pályázati 
lehetőség nem él, az eddigi pályázati kiírások az egy, kettő és három számjegyű utak mellé tették 
lehetővé a kerékpárút megépítését,  erre való pályázást.  Ez a Nagyhegyes – Balmazújváros nem 
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három számjegyű út,  hanem négy számjegyű út,  viszont miután Nagyhegyes Hajdúszoboszlóval 
nyert  kerékpárút  építésre,  célszerű  lenne  rákészülni  arra,  ha  lehetőség  nyílik  arra,  hogy  négy 
számjegyű út mentén is lehessen kerékpárutat építeni.  Nagyhegyes önkormányzata keresett meg 
minket,  hogy  pályázzunk  közösen  egy  kerékpárút  építésére,  ezáltal  Balmazújváros  - 
Hajdúszoboszló kerékpárral megközelíthető lesz. Azért Nagyhegyesnek adnánk át ezt a 4 mFt + 
ÁFA-t, merthogy nekünk ebben az évben már a tervezési költségeink meghaladják azt az értéket, 
aminél  még  közbeszerzés  nélkül  lehetne  bonyolítani.  Ez  a  tervező  iroda  tervezte  a  mi 
kerékpárutunkat  is,  ami  most  megépül,  illetve  a  Nagyhegyes-Hajdúszoboszló  közötti 
kerékpárútszakaszt is.

Kálmán  László  bizottsági  tag:  Így  már  sokkal  jobban  hangzana,  hogy  Balmazújváros  – 
Hajdúszoboszló. 

Hegedűs János bizottsági elnök: Kérdés, hozzászólás van-e, amennyiben nincs, akkor szavazásra 
bocsátom azt, hogy egyszerre szavazzunk mind a 4 pontról, aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottsága 5 
igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

83/2010. (VI. 22.) PVVB határozat 

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési  Bizottsága 
elfogadja,  hogy  a  Balmazújváros-Nagyhegyes  közötti  kerékpárút  kialakítása  tárgyában szóló 
előterjesztés határozati javaslatának mind a 4 pontját egyszerre szavazzuk meg.

Hegedűs János bizottsági elnök: Kérdés, hozzászólás van-e, amennyiben nincs, akkor szavazásra 
bocsátom a határozati javaslatot, aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottsága 5 
igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

84/2010. (VI. 22.) PVVB határozat

Balmazújváros-Nagyhegyes közötti kerékpárút kialakítása tárgyában. 

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottsága a 
Balmazújváros-Nagyhegyes közötti kerékpárút kialakítása tárgyában szóló előterjesztés határozati 
javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

11. napirend: Előterjesztés törzstőke rendezés tárgyában.

Vágnerné Szilágyi Ilona:  Ez az előterjesztés az előbb tárgyalt folyószámla hitelkeret szerződés 
meghosszabbításával  összefüggésben  van,  mert  a  folyószámla  hitelkeret  szerződésünk 
meghosszabbításához  az  OTP  megküldte  azoknak  a  dokumentumoknak  a  listáját,  amit  a 
meghosszabbításhoz csatolni kell és többek között itt szerepel az a kérdés is, hogy a veszteséges 
gazdasági  társaságainknak a  veszteség  kezelésére  az  önkormányzatnak  milyen  elképzelése  van. 
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Ennek a megválaszolására született ez az előterjesztés. Másrészt a cégbíróság egy bizonyos idő 
eltelte  után  előírja,  ha  a  megalakításkori  törzstőke  lecsökken,  akkor  annak  a  visszapótlásáról 
gondoskodni kell, tehát ez is indokolja ezt az előterjesztést. A leírtak szerint 3 alternatíva van: a 
zárolt előirányzatunk terhére visszapótolnánk ezt a mínuszos törzstőkét, a második alternatíva az 
apportálással történő visszapótlásról szól, a harmadik alternatíva a gazdasági forma változásról.

Kálmán László bizottsági tag:  Az rendben van, hogy ezt papíron rendbe tesszük, de mi az oka 
annak, főleg a BalmazInterCOM-nál, hogy veszteséges? 

Dr.  Tiba  István  polgármester:  A  BalmazInterCOM  rentábilis  tudna  lenni,  tehát  a 
BalmazInterCOM-ot feltétlenül nem muszáj feltölteni, mert az előző évi mérlegéhez képest már 
javuló a mérlege, tehát nyereséget produkál. Az induló állapothoz képest jön össze ez a tartozása, 
ami egyrészt adódik abból az egyszeri, amit az elején adtunk oda egy nagyobb összegű tulajdonosi 
kölcsön, olyan szinten még nem áll, hogy ezt le tudta volna törleszteni, másrészt viszont voltak 
olyan  fejlesztések,  amit  saját  erőből  meg  kellett  valósítania  és  nem volt  lehetősége  arra,  hogy 
visszafizesse.  A  legkevésbé  problémás  ebből  a  BalmazInterCOM.  A  Halomalja:  azt  tudjuk 
mindannyian, hogy mi az oka, tehát az egy hosszabb intervallumú dolog, a mezőgazdaság most sem 
túl sok jóval kecsegtet, de nagyon remélem, hogy ezt az évet megvárjuk még és megnézzük, hogy a 
3  évnek a  mérlege hogyan áll,  mert  a  végtelenségig nem lehet  az,  hogy folyamatosan mínuszt 
termeljen, tehát akkor más hasznosítási formát vagy egyáltalán más irányba kell annak a területnek 
a  hasznosításáról  döntenünk,  ezt  is  vizsgáljuk.  A Városgazdálkodásnál  pedig  az  egy  nagyon 
sajátságos helyzet és én ezt már kértem a hivatal szakembereitől, hogy nézzék meg, mert nála a 
számlatartozás tulajdonképpen abból jön össze, hogy a fürdőt mi oda adtuk neki és ezért neki bérleti 
díjat kell fizetni, tehát abból a fürdőből, ami egyébként is veszteséges, még a bérleti díj is lejön, és 
ez szépen halmozódik. Csak nem szívesen tesszük meg azt, mert itt azért merül fel az a lehetőség, 
hogy apportálhatnánk most a fürdőnél medencéket, meg ami ott szerepel a nyilvántartásban, csak 
egyrészt nem szeretnénk hogyha átkerülne, tehát az önkormányzatnál egy vagyonvesztéssel járna 
papíron, hiszen saját cégünknél van, de akkor is, ennek előnye lenne az, hogy ez megszűnne, hogy 
bérleti díjat kelljen fizetnie, de kell találni egy olyan megoldást, hogy valahogy tudjuk megoldani 
ezt a dolgot. Azért javasolnám az a. alternatívát, hogy most odaadjuk ezt a pénzt, de ők visszafizetik 
nekünk és innentől papíron a cégek rendben vannak, mi a pénzünknél vagyunk, hiszen úgyis a saját 
cégünk, tehát ha ott nyereség képződik, az úgyis nálunk van. Én azt látom, ha nem lenne ez a 3 
hónapos  feltöltési  kötelezettség,  akkor  a  Városgazdálkodási  Kft.  is  ebből  egy  kicsit  le  tudna 
dolgozni, mert remélem lesz 1-2 olyan beruházás, amiben ők lesznek a fővállalkozók, de ezzel nem 
oldottuk meg azt  a problémát,  amit  mondtam, hogy olyan dolgokért  fizetnek bérleti  díjat,  amit 
egyébként  velük  üzemeltetünk.  Az  év  végén  megnézzük  ezt  az  évet,  a  Halomalja  esetében 
elsősorban, és a költségvetésnél majd meg kell nézni, hogy érdemes-e tovább ezzel foglalkozni, 
akkor  jöhet  majd  olyan  szóba,  ha  úgy  látja  a  testület,  hogy  a  Halomalját  szüntessük  meg,  a 
tevékenységet  nem  szüntetjük  meg,  hanem  áttesszük  egy  másik  cégünkhöz.  Tehát  a 
BalmazInterCOM a legkevésbé problémás. 

Hegedűs János bizottsági elnök: A fürdőnél lehetne apportálni a pályázat miatt?

Dr.  Tiba István polgármester:  Lehetne,  hiszen  saját  cégünk,  ezzel  erősödik  a  cég,  ezzel  nem 
gyengül.

Kálmán  László  bizottsági  tag:  A  fürdőfejlesztés  megvalósulásával  mennyivel  nő  majd  az 
üzemeltetés vesztesége?
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Dr. Tiba István polgármester: A költségei a fürdő üzemeltetésnek csökkenni fognak, azért, mert 
egyrészt  a  fürdőberuházásnál  most  azt  az  ajánlatot  várjuk,  amellyel  az  energia  dolgainkat 
csökkenteni tudjuk. Most ami a  fürdőnél igen nagy költséget jelent pl. a medencéknek a fűtése. A 
mostani  fürdő  beruházás  esetében,  miután  a  fürdőnek  a  fűtését  is  a  termálvíz  hőjével  akarjuk 
megoldani, ugyanígy akarjuk megoldani a medencéknek a fűtését is, tehát a fenntartási költségek 
csökkenni  fognak.  Mindenképpen  el  kell  érni  azt,  hogy  az  idegenforgalom  révén  a  fürdőt 
használtabbá tudjuk tenni. 

Bodó László bizottsági tag: Korábban szó volt arról, hogy egy új kút épül vagy egy új vezeték. 

Dr. Tiba István polgármester: Új kutat fúrnak, ami nem zárja ki azt, hogy a régi vezetéket is, ha 
majd úgy döntünk, hogy kicseréljük, az új kútnak a kapacitása el tudja látni a fürdőt.  Nekünk nem 
azzal van bajunk, hogy nincs elég meleg vizünk, hanem, hogy inkább hol helyezzük el a meleg 
vizet ami feljön, nem is ami feljön, hanem amit felhasználunk a fürdőben, mert ennek igen komoly 
környezetvédelmi előírásai vannak, bár most már, ha az új fürdő elkészül és a gyógyászat beindul, 
akkor a termálvízre és a gyógyvízre nem ugyanazok a paraméterek, hiába ugyan az a víz, csak ezt 
úgy fogják fel, hogy miután gyógyvíz, kezeléseken megy keresztül, tehát az a hatóanyag-tartalom 
csökken, mert az átkerül a szervezetbe és a környezetvédelmi előírások másképp vonatkoznak a 
termálvízre,  mint  a  gyógyvízre.  Miután  mi  hasznosítani  akarjuk  nem  csak  a  hőjét,  hanem  a 
gáztartalmát is a víznek, tehát egy állandó mennyiségre szükségünk van, most azt is vizsgáltatjuk és 
azt is nézik, hogy egyrészt hogyan lehetne ezt a termálvizet valamilyen szűrővel úgy megszűrni, 
hogy egyből ki lehessen engedni a csatornába, vagy ha nem a csatornába, abba a hátsó részbe, ami 
ott van az a tó. 

Hegedűs János bizottsági elnök: Kérdés, hozzászólás van-e, amennyiben nincs, akkor szavazásra 
bocsátom a határozati javaslat a. alternatíváját, aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottsága 5 
igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

85/2010. (VI. 22.) PVVB határozat

Törzstőke rendezés tárgyában. 

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottsága a 
törzstőke  rendezés  tárgyában szóló  előterjesztés  határozati  javaslat  a.  alternatíváját elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek.

Mivel több napirend nem volt és kérdés, hozzászólás nem merült fel,
 így a bizottság elnöke az ülést bezárta.

K. m. f.

                                                                         
Hegedűs János         Posta Erika
bizottsági elnök     jegyzőkönyvvezető
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